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Dobra współpraca to podstawa

Mieszkańcy os. Skrzyńskich wraz z radną Lucyną Jamro od kilku lat zabiegają o lokalizację
przystanku  autobusowego  przy  ulicy  Jesionowej,  na  granicy  miasta  i  gminy  Gorlice.  W
związku z tym, po wstępnych uzgodnieniach z dyrekcją Zarządu Dróg Wojewódzkich, w dniu
dzisiejszym  odbyło  się  spotkanie  w  terenie  z  udziałem  burmistrza  Rafała  Kukli,  wójta
Ryszarda Guzika oraz przedstawicieli zarządcy drogi - ZDW.

W trakcie spotkania omawiano szczegóły techniczne realizacji inwestycji.

Uważam, że mieszkańcy osiedli najlepiej znają swoje potrzeby i wiedzą co poprawiłoby ich
komfort  życia.  Naszym zadaniem jest  realizacja  tych  oczekiwań.  Od  początku  kadencji
współpraca z Wójtem Guzikiem jest dobra i konstruktywna. Dlatego też, widząc pozytywny
odbiór ze strony ZDW, nadarza się świetna okazja aby wspólnie zrealizować to zadanie.



Jeśli warunki pogodowe będą sprzyjające to jest szansa, że jeszcze przed końcem roku ruszą
prace związane z budową przystanku.


